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Seniorhusets Aktivitetsforening REFERAT - Bestyrelsesmøde 25.05.23 

  Deltog Fravær    Deltog Fravær 

ML: Mary Larsen X  GL: Grete Lehrmann X  

BBJ: Bent Bjerre Jørgensen X  RM: Ritha Mathiesen  X 

UPJ: Ulla-Pia Josefsen X      

KK: Karsten Knudsen X  SEB: Sussie Enghøj Bruun  X 

MS: Mary Strøager  X BVJ: Birte Vullum Jensen X  

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Beslutning: Godkendt. 

 
 

2. Opfølgning på referat af bestyrelsesmødet 27.04.23 

Beslutning: Godkendt. 

 

 

3. Regnskab og budget 

 Regnskab for perioden 01.01.23-30.04.23 gennemgået. Til dato solgt 198 medlemskort a 200 kr. 

 Drøftelse af eventuel ændring af medlemskortets gyldighedsperiode gældende fra 2024.  

 Drøftelse af eventuelt salg af restlageret af SAF-rygsække. 

Beslutning: Regnskabet taget til efterretning. 

 På næste møde fremlægger UPJ forslag til en ny model for betaling af medlemskort/årskort. 

 

 

4. Årsplan 2023 

 Bestyrelsesmøder: Møderne i 2. halvår 2023 fastlagt. 

 Søndagscafé: Under 10 deltog i seneste café. De ønsker at få en god snak i stedet for sang og musik.  

 Danseaften: Aflyst – Idræt i Dagtimerne vil gerne overtage Danseaften, hvis byrådsudvalget siger ja.  

 Status aktuelle arrangementer: Mad & Musik har p.t. solgt 75 billetter – Fremover lukker billetsalget 

dagen før afviklingen. Til Sct. Hans arrangement 23.06.23 juni kalkuleres ed op til 200 deltagere. 

Beslutning: Fremover kan formand og næstformand i fællesskab aflyse planlagte bestyrelsesmøder.  

 Fynske Bank ansøges om tilskud til Mad & Musik arrangementet 25.08.23. 

 

 

5. Markedsføring 

Den reviderede folder, udsendt sammen med dagordenen, modtog stor ros.  
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6. Status på aktiviteterne 

 Rickshaw/cykelpiloter: Tilgang af 8 nye piloter, der skal gennem et kursus ved BBJ og Kaj Petersen. 

Informationen er lukket 07.06.23-07.0823. I denne periode modtages bestillinger af ture på skift af: 

BBJ og Kaj Petersen – KK er turplanlægger. 

 Symaskiner: 4 maskiner i Aktivitetslokale 0.4 bør kasserers. MS taler med tovholderne om sagen. 

 Bordtennis har problem med opmagasinerede senge. UPJ taler med servicemedarbejder Henning 

om afhjælpning af problemet ved opsætning af et net omkring sengene. 

 Billard ønsker anden placering. 

 Blomsterpigerne er ophørt uden økonomiske mellemværender med SAF. 

En tidligere tovholder vil muligvis prøve at videreføre holdet. MS kontakter vedkommende. 

 

 

7. Tovholdere og frivillige 

 Ajourført KAOS tilsendt bestyrelsen inden mødet. KK udsender ”mini” KAOS til tovholderne. 

 Inden mødet modtog bestyrelsen det afsluttende udkast til info-materialet til nye frivillige 

udarbejdet af KK, MS og UPJ. Udkastet blev kommenteret og bliver nu bearbejdet til afsluttende 

fremlæggelse på næste møde. 

Beslutning: Fra 01.09.23 er cafébilletternes pålydende 20 kr. (”lille” billet) og 35 kr. (”stor” billet).  

 

 

8. Orienteringssager 

Personalet 

 Arbejdet med udskiftning af alle nøglechips har været en stor opgave, der nærmer sig vejs ende.  

 

SIPS-bestyrelse 

 SAF har fået lov til at indkøbe et skab til fælleskontoret til erstatning for vores nuværende reol.  

ML aftale nærmere detaljer med de øvrige brugere af fælleskontoret. 

 Ingen møder afholdt siden sidste bestyrelsesmøde. 

 

Fælles formandsmøder 

 Ingen møder afholdt siden sidste bestyrelsesmøde. 

 

 

9. Eventuelt 

Næste bestyrelsesmøde: Torsdag 22. juni 2023, kl. 10.00 

 

 

 

 

 

Referat: KK 
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